
Velkommen til
GeoØst workshop

torsdag den 1. november 2018



Hvad var vores håb og ønsker for 2018?



Dialog ved 
bordene  
med 
sidemakker

5 minutter

Kort præsentation: navn, kommune

Kortdage er lige på trapperne, skal du 
afsted og evt. hvad glæder du dig til?



Hvad skal vi 
drøfte i dag?

Hvad skal vi gøre
mere af og 

mindre af

Vi evaluerer på 
gennemførte 

aktiviteter

Spørgeskema

Dialog på 
workshop



Spørgeskema
Hvad har vi spurgt ind til

Emner i arbejdsprogrammet:

• Netværksmøder
• Det samlede netværk - sammenhængskraft
• Arrangementer
• Projekter 
• Etablering af ét fælles sekretariat



Netværksmøder

Tilbagemelding:

• Generel tilfredshed med indhold og form – ønske om faglige temaer på dagsorden

• Fokus på netværk og erfaringsudveksling

• Forskellig tilbagemelding for hhv. 4 og 6 møder årligt

Har du ønsker eller kommentarer til indhold og form på 
netværksmøderne - hvad fungerer godt og hvad skal evt. 
gøres anderledes?

Netværksmøder. I Region Hovedstaden afholdes 6 møder 
og Region Sjælland 4 møder. Af hensyn til koordinering af 
information på møderne, kan det være hensigtsmæssigt 
at holde møderne på nogenlunde samme tidspunkt. 
Hvor mange møder er relevant at afholde?



Det samlede netværk - sammenhængskraft
Det der sker mellem møderne incl. kommunikation

• Alle er oprettet på KTC.dk
• KTC.dk er aktivt i brug (mange læser), nogle skiver
• Referaterne fra netværksmøder i den anden region er tilgængelige på 

ktc.dk

Tilbagemelding:
• Der tilkendegives ønske om flere initiativer med henblik på networking
• Det er vanskeligt at bevare overblikket i kommunikationen på KTC
• Ønske om emneopdeling på KTC



Fælles arrangementer

• Sommermøde er afholdt. 

• Eftermiddagsarrangement om geodata til den nye ejendomsvurdering

Tilbagemeldinger:
• Gode emner
• Stort udbytte
• Flere tilkendegav potentialer for mere samarbejde (jf oplæg om Erhvervsinfo, IoT/dronenetværk, 

Nordsjællandske kommuner)
• Eftermiddagsarrangement skal vare mere end 2 timer



Projekter
• Erhvervsdata

• Samarbejdsplatform

• Fælles Drift

• Gate21 synergi

• Udfordre Open Data

• FLIS

Workshop, arbejdsprogram 2018:
God opbakning ved deltagelse og mange gode ideer blev 
produceret.  Efterfølgende var det svært at få deltagere til at 
udarbejde projektbeskrivelser og tilslutte sig 
projektgrupperne.

Tilbagemeldinger:
• Emnerne er ikke relevante, ikke  efterspurgt i egen organisation.
• Manglende tid
• Vi skal være mere omhyggelige med valg af emner, så kommunerne kan 

se sig selv som deltager.
• Vi skal være mere agile – handle når ideer og behov opstår i løbet af 

året



GeoØst sekretariatet  har i 2018 været placeret i Gate21 - har du erfaret, at det 
har haft indflydelse på sekretariatets betjening af netværket?

Tilbagemeldinger:
• Ikke den store forandring
• Oplever, at sekretariatsfunktionen ikke er så sårbar mere
• Forbedret responstid
• Afstand mellem sekretariatet og GIS koordinatorer er øget
• Sekretariatet ikke altid er bekendt med dét som sendes ud til kommunerne.
• Det er lidt for tidligt at vurdere erfaringerne.

Etablering af ét fælles sekretariat



• Er I enige i tilbagemeldingerne?
• Er der mere vi skal sætte fokus på i evalueringen?

• Udfylde 3 plakater:
1. Hvad skal vi skrue ned for – skriv med rødt
2. Hvad fortsætter vi uændret med – skriv med sort
3. Hvad skal vi skrue op for – skriv med grønt

Hvilke andre erfaringer tager vi med os?

Dialog i grupper 30 min


